

KOPPLA



Design and Quality
IKEA of Sweden

English



**Read instructions carefully
and keep for future reference.**

IMPORTANT!

- Do not connect after each other in a sequence.
- Do not cover the product when in use.
- To disconnect the power, pull the plug.
- Use only indoors in dry areas.

WARNING

- Discard the product if damaged.
- Do not overload the product.
- Never submerge the charger in water or other liquids.
- Improper use may cause damage to the product or endanger people or property.
- Children should be supervised to ensure they do not play with the product.

Care instructions

To clean the product, unplug from power source and wipe with a dry cloth.

Good to know

- Unplug the extension cord from the power source when not in use.

Technical data

Model: KOPPLA

Type: E2303-CN4W

Input: 220-250 V, 50/60 Hz

Output: 10 A / 250 V / 2500 W

Manufacturer: IKEA of Sweden AB

Address: Box 702, SE-343 81 Älmhult, SWEDEN



The crossed-out wheeled bin symbol indicates that the item should be disposed of separately from household waste. The item should be handed in for recycling in accordance with local environmental regulations for waste disposal. By separating a marked item from household waste, you will help reduce the volume of waste sent to incinerators or land-fill and minimize any potential negative impact on human health and the environment. For more information, please contact your IKEA store.

中文



请仔细阅读此说明手册，并妥善保管，以便日后参考。

重要须知！

- 请勿按顺序依次连接。
- 使用时请勿遮盖产品。
- 断开电源时，请拔下插头。
- 仅可在室内干燥区域使用。

警告

- 产品损坏后请丢弃。
- 超负荷使用产品。
- 切勿将充电器浸入水中或其他液体中。

- 使用不当可能会损坏产品，或造成人员伤害或财产损失。
- 请勿让儿童玩耍设备。

保养说明

清洁产品时，请拔下电源插头，并用干布擦拭。

产品须知

- 不使用时，请从电源上拔下加长电线。

技术数据

型号：KOPPLA 斯库塔

类型：E2303-CN4W

输入：220-250伏交流电，50/60赫兹

输出功率：250伏/10安/2500瓦（最大值）

制造商：IKEA of Sweden AB

地址：Box 702, SE-343 81 Älmhult, SWEDEN



带十字的垃圾桶标志代表该产品必须与家用垃圾分开处理。同时对产品的处理必须符合当地关于废物处理的相关规定。每做一次分类，就减少了送入焚烧炉和垃圾填埋场垃圾的数量，进而将不利于人类身体健康和环境的负面影响最小化。想了解更多，请联系当地宜家商场。